
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr XLI 

XLI Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 28 kwietnia 2022 r.  

Obrady rozpoczęto 28 kwietnia 2022 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 09:30 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Przemysław Bielecki 

2. Jan Bojkowski 

3. Krzysztof Chodorowski 

4. Frédéric Coppin 

5. Arkadiusz Drążek 

6. Tomasz Gala 

7. Roman Kopij 

8. Michał Luty 

9. Stanisław Momot 

10. Krzysztof Mróz 

11. Krzysztof Ptak 

12. Andrzej Reszka 

13. Anna Sokulska 

14. Agnieszka Zawadzka 

15. Bernadeta Żytkiewicz 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin otworzył XLI sesję Rady Miejskiej w Tułowicach. 

Poinformował, że na mocy ustawy o samorządzie gminnym obrady są nagrywane, 

transmitowane na żywo i rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk,  

a nagrania obrad dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej 

Urzędu oraz w sposób zwyczajowo przyjęty. 

Przewodniczący stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 13 Radnych, 



co stanowi kworum, przy którym Rada Miejska w Tułowicach może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. 

Następnie przywitał wszystkich obecnych oraz oglądających obrady. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że porządek obrad wraz  

z zaproszeniem na sesję Radni otrzymali poprzez system eSesja i zapytał, czy są wnioski o jego 

zmianę. 

Wobec braku wniosków Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XL Sesji Rady Miejskiej z dnia 31 marca 2022 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół został radnym wysłany 

zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XL Sesji Rady Miejskiej z dnia 31 marca 2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Roman Kopij, Michał 

Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, 

Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Bielecki, Tomasz Gala 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

4. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 28 marca 2022 

r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół został wysłany zgodnie 

ze statutem i jest dostępny na eSesji, wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 



 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 28 marca 2022 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Roman Kopij, Michał 

Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, 

Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Bielecki, Tomasz Gala 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady handlu 

w piątki i soboty przez rolników i ich domowników. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji Pani 

Beata Miękoś omówiła projekt uchwały, następnie oddał głos Wiceprzewodniczącemu. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady handlu w piątki 

i soboty przez rolników i ich domowników. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 



 

ZA (13) 

Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Roman Kopij, 

Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna 

Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Bielecki, Tomasz Gala 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XLI/231/2022 

6. Podjęcie uchwały w sprawie inkasa podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji Pani 

Beata Miękoś omówiła projekt uchwały, następnie oddał głos Wiceprzewodniczącemu. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie inkasa podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Roman Kopij, 

Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna 

Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Bielecki, Tomasz Gala 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XLI/232/2022 



7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu 

nieruchomości Gminy Tułowice nieruchomości położonej w miejscowości Tułowice. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Burmistrz przedstawił projekt uchwały i uzasadnił konieczność jej podjęcia, wobec braku pytań 

oddał głos Wiceprzewodniczącemu. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu nieruchomości 

Gminy Tułowice nieruchomości położonej w miejscowości Tułowice. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Roman Kopij, 

Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna 

Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Bielecki, Tomasz Gala 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XLI/233/2022 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Tułowice na lata 2022-2030. 

Zaproszeni goście Magdalena Popławska i Dawid Hoinkis z Fundacji Rozwoju Demokracji Lokalnej 

omówili przygotowaną Strategię oraz kolejność wykonywanych prac. 

Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść uchwały. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

 



 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Tułowice na lata 2022-2026.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Roman Kopij, Michał 

Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, 

Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Bielecki, Tomasz Gala 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XLI/234/2022 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2022 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji Pani 

Skarbnik omówiła zmiany, następnie oddał głos Wiceprzewodniczącemu. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2022 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Roman Kopij, 

Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna 

Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 



NIEOBECNI (2) 

Przemysław Bielecki, Tomasz Gala 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XLI/235/2022 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji Pani 

Skarbnik omówiła projekt uchwały, następnie oddał głos Wiceprzewodniczącemu. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Roman Kopij, 

Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna 

Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Bielecki, Tomasz Gala 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XLI/236/2022 

 

Przewodniczący zarządził 5-cio minutową przerwę w obradach. 

 

11. Sprawozdanie komisji z prac wykonanych w I kwartale 2022 r. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych Jan Bojkowski, Przewodniczący 

Komisji Spraw Społecznych Michał Luty, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Ptak 

przedstawili sprawozdania z prac Komisji w IV kwartale 2021 r. 



12. Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w I kwartale 2022 r. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin przedstawił statystyki dotyczące prac Rady, wskazał na 

100 % realizację Planu Pracy oraz wysoką zgodność podczas głosowań. 

Brak pytań 

13. Informacja sołtysów o istotnych dla sołectwa sprawach w I kwartale 2022 r. 

 

Pan Andrzej Pochopień Sołtys Goszczowic przedstawił prezentację z działań Sołtysa i Rady 

Sołeckiej w I kwartale 2022 r. 

Sołtys Anna Brodkorb przedstawiła sprawozdanie z działalności Sołectwa Ligota Tułowicka w 

I kwartale 2022 r. 

Radny Krzysztof Mróz odczytał sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej 

Szydłowa w I kwartale 2022 r. 

Sołtys Agnieszka Zawadzka przedstawiła sprawozdanie z działalności Sołectwa Skarbiszowice 

w I kwartale 2022 r. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin odczytał sprawozdanie z działalności Sołectwa 

Tułowice Małe w I kwartale 2022 r. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poinformował o interwencji i wystosowaniu przez Policję 

pisma do Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie złego stanu nawierzchni odcinka drogi  

w Tułowicach Małych, z prośbą o naprawę ubytków. Przypomniał o trwających pracach 

projektowych. 

 

14. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

Burmistrz poinformował o dwukrotnej wizycie Starosty z Czeskiej Beli pod Pradziadem, który 

przywiózł dary dla uchodźców. Dary te dystrybuowane będą przez Ośrodek Pomocy 

Społecznej. 

Zaprosił na uroczystości obchodów rocznicy 30-lecia Gminy Tułowice. Burmistrz oznajmił, że 

po otwarciu ofert na zadanie przebudowa ulicy Przedszkolnej z przyległościami w odpowiedzi 

na promesę z Polskiego Ładu, tańsza oferta opiewała na ponad 9 mln. zł., a droższa na 12 mln. 

zł. Przetarg został unieważniony, Gmina ogłosi drugi przetarg i zgodnie z ustaleniami projekt 

zostanie okrojony. 

Burmistrz nawiązał do spotkania z Marszałkiem Ogłazą w sprawie odcinka drogi łączącego 

zjazd z obwodnicy z Tułowicami Małymi, informując, że prace projektowe są na ukończeniu  

i wraz z uzyskaniem pozwoleń na budowę i powinny zakończyć się do końca czerwca. 

Poruszył temat nadawania numerów PESEL uchodźcom z Ukrainy i dużej ilości pracy z tym 

związanej, a także sprawę budowy obwodnicy Ligoty Tułowickiej oraz inne ważne dla Gminy 



sprawy. 

Brak pytań. 

15. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej między Sesjami. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij stwierdził, że wraz z Przewodniczącym są w stałym 

kontakcie z Burmistrzem i wszystkie informacje znają i konsultują na bieżąco, wyraził 

pozytywną ocenę pracy urzędników obsługujących uchodźców w zakresie numerów PESEL. 

Poruszył sprawę konieczności wprowadzenia zmian w projekcie przebudowy ulicy 

Przedszkolnej, z uwagi na ograniczoność przyznanych środków i wyraził nadzieję na 

pozytywny wynik przetargu. 

Brak pytań. 

16. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie). 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin poinformował o wniosku Radnego Krzysztofa Mroza i 

poprosił autora o jego przedstawienie. 

Radny Krzysztof Mróz poprosił o dostawienie jednego punkty oświetleniowego w Szydłowie 

przy ul. Kwiatowej, w związku zarówno z brakiem oświetlenia oraz złym stanem drogi. 

 

17. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej 

Sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poinformował, że 27 kwietnia został 

dostarczony Radnym zaktualizowany Rejestr listów. 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij wymienił otrzymaną korespondencję, wskazując na 

uchwały dotyczące agresji Rosji na Ukrainę, podejmowane przez inne Rady, pismo Sołtys 

Ligoty, wskazujące na niedociągnięcia, które występują w Sołectwie. Poruszył temat opóźnień 

budowy obwodnicy Ligoty Tułowickiej. 

Sołtys Anna Brodkorb wypowiedziała się na temat budowy obwodnicy. 

Dyskutowano na temat trafności nazwy projektowanej drogi. 

18. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poinformował, że 27 kwietnia został 

dostarczony Radnym zaktualizowany Rejestr i poprosił Burmistrza o odniesienie się do 

przedłożonych pytań. 

Odnosząc się do prośby Radnego Gali o interwencję w sprawie górki w pobliżu ulicy Jagodowej 

wyjaśnił, że opóźnienie jej uprzątnięcia wynika z faktu, iż firma do której należy działka, 

zatrudniała pracowników z Ukrainy, którzy wyjechali, firma obiecała uprzątnąć zalegającą 



ziemię do 15 maja. Nawiązując do umierania pszczół, poinformował, że firma z Ligoty 

Tułowickiej wystąpiła o wydanie decyzji środowiskowej polegającej na zmianie sposobu 

użytkowania istniejącego obiektu na cele produkcji wyrobów z tworzyw sztucznych, na co 

zostanie wydana decyzja odmowna. Zapewnił, że Gminie zależy na tym aby firma dostosowała 

standardy produkcji do wymogów i aby nie było tych drażniących zapachów.  

 

Mieszkanka Ligoty Tułowickiej Olimpia Gala przedstawiła problem wzrostu śmiertelności 

pszczół i wątpliwościach, czy nie jest to związane z działalnością firmy w Ligocie Tułowickiej. 

19. Wolne wnioski. 

Radny Michał Luty zapytał czy po wydaniu negatywnej decyzji środowiskowej Gmina ma 

jakieś środki prawne, aby wyegzekwować od firmy zaprzestanie produkcji. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odpowiedział, że wszystkie działania podejmowane przez 

Gminę mają na celu wymuszenie na przedsiębiorcy działań zgodnych z literą prawa. 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij zaprosił za uroczystości związane z rocznicą uchwalenia 

Konstytucji 3 Maja. 

20. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący przypomniał o zbliżającym się terminie składania oświadczeń majątkowych i 

podał terminy : 

posiedzenie Komisji – 26 maja br. godz. 16:00, 

Sesja –30 maja br. godz. 16:00. 

W związku ze wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zamknął 

obrady XLI sesji Rady Miejskiej w Tułowicach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Frédéric Coppin 

Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


